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December 17, 2024216 zhlédnutí

LEGENDA:
 R – události s regionální účinnosti (ČR, SR), G – události s globální

účinnosti

Nejsledovanější událostí minulého týdne bylo zhroucení státního zřízení v Sýrii. Události, které se toho
bezprostředně týkají, předřazujeme. Nejpřesnější a nejvíce skutečnosti odpovídající analýzu situace
podle nás přináší V. V. Pjakin v pořadu Otázka-Odpověď, zejm. od cca 47. min. zde:

https://vk.com/irenaaneri?
z=video351663392_456239543%2F57ef6583c2051d6e24%2Fpl_wa
ll_351663392

 Český dabing na tomto kanále na Odysee (na PNH zde na Odysee
:))

 Dokument ke stažení zde:
https://vk.com/doc351663392_681352699?
hash=5wUmgI3DTlxT9LvIDYqjFPS4Al4BZVPQy4nQ23hDIck&dl=7y
8BXXPGxIhfbrLAnpChuZUdIMazPEscGBRGO5yq8dT

Další analýzy a sled událostí:

G-Záhada Sýrie: Jak se může změnit v první válku BRICS. 
7.12.2024 Pepe Escobar: Ofenziva Rent-a-Jihadi má původ ve
Velkém Idlibistánu. Tam se podle – nyní již prokazatelně neúspěšné
– strategie Damašek-Moskva 2020, kterou Turecko muselo
neochotně přijmout, ukrývaly desítky tisíc džihádistů. (…) Mluvčí
íránského ministerstva zahraničí Esmail Baghaei na začátku týdne
potvrdil, že saláfisticko-džihádistickou ofenzívu koordinují
USA/Izrael. Baghaei se nezmínil o Turecku, i když zdůraznil, že k
teroristickému útoku došlo bezprostředně poté, co Izrael přijal
příměří s Hizballáhem – které Tel Aviv již desetkrát porušil – a poté,
co Netanjahu veřejně obvinil syrského prezidenta Bašára Asada, že
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si „zahrává s ohněm“, když umožnil tranzit moderních íránských
raket a vojenského vybavení přes Sýrii k Hizballáhu. Těsně před
uzavřením příměří rozbil Tel Aviv prakticky všechny komunikační
trasy mezi Sýrií a Libanonem. Netanjahu následně zdůraznil, že se
nyní soustředí na „íránskou hrozbu“, která je nezbytná k rozbití Osy
odporu.

 https://zvedavec.news/komentare/2024/12/10315-zahada-syrie-jak-
se-muze-zmenit-v-prvni-valku-brics.htm

G-Útok na Asada. Kdo za tím je? Eva Filipi odkrývá obrovskou
hru. 
7.12.2024 „V Sýrii nastal ideální okamžik něco udělat, a já si
nemyslím, že to byla nějaká spontánní akce,“ uvádí v rozhovoru pro
iDNES.cz. bývalá česká velvyslankyně v Damašku Eva Filipi. Osud
syrského prezidenta Asada je podle ní úzce spojen s dohodou mezi
Tureckem a Ruskem. Syrským rebelům se pravděpodobně podařilo
proniknout do řad Asadových vládních jednotek nebo je přeplacením
získat na svou stranu. Ofenziva syrských povstalců začala před
týdnem u Aleppa, dnes stojí o dvě stě kilometrů dál před Homsem.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Utok-na-Asada-Kdo-
za-tim-je-Eva-Filipi-odkryva-obrovskou-hru-766016

G-"Theater Iran Near Term" (TIRANNT). Probíhající plánování
války proti Íránu.

 7.12.2024 V poslední době se objevila řada prohlášení, že Izrael je
ve válce s Íránem. Izrael je nástrojem Pentagonu. Netanjahu je jeho
zástupcem. Izrael nejedná bez souhlasu USA-NATO. Naše analýza
potvrzuje, že "Válka proti Íránu" je na rýsovacím prkně Pentagonu již
od poloviny 90. let v rámci "Strategie dvojího zadržování“ US Central
Command (USCENTCOM); zaměřené proti darebáckým státům
Iráku a Íránu" formulované během Clintonovy administrativy.
"Nejprve Irák, pak Írán": Hromadění zásob a nasazení moderních
zbraňových systémů namířených proti Íránu začalo bezprostředně
po bombardování a invazi do Iráku v roce 2003. Od samého počátku
byly tyto válečné plány vedeny USA ve spojení s NATO a Izraelem.
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Cíl války proti Íránu byl pečlivě vytyčen Centrálním velením USA ve
spojení se Strategickým velením USA. "Široké národní bezpečnostní
zájmy a cíle vyjádřené v Prezidentově Národní bezpečnostní
strategii (NSS) a Národní vojenské strategii předsedy (NMS) tvoří
základ strategie Centrálního velitelství Spojených států. NSS řídí
provádění strategie duálního zadržování darebáckých států Iráku a
Íránu, dokud tyto státy představují hrozbu pro zájmy USA, pro
ostatní státy v regionu i pro své vlastní občany. Dvojí zadržování je
určeno k udržení rovnováhy sil v regionu, aniž by záviselo na Iráku
nebo Íránu.

 https://www.globalresearch.ca/theater-iran-near-term-tirannt/4888

G-Necelých 6 hodín po zvrhnutí Asada už Izrael obsadil časť
Sýrie. 
8.12.2024 Väčšina sýrskej 4. obrnenej divízie pod velením generála
Mahera al-Asada, brata Baššára al-Asada, utiekla z Abú Kamálu do
Iraku. Izraelské tanky vchádzajú do al-Hamdíje v al-Kunajtre cez
sýrsku hranicu v demilitarizovanej zóne na Golanských výšinách.
Necelých 6 hodín po zvrhnutí Asada už Izrael obsadil časť Sýrie.

 https://www.armadnymagazin.sk/2024/12/08/chaos-v-syrii-prizrak-
velkeho-izraela-na-blizkom-vychode/

G-Tragédie v Sýrii a nová válka všech zemí. 
9.12.2024 Pepe Escobar: Donedávna platila seriózní geopolitická
pracovní hypotéza, že západní Asie a Ukrajina jsou dva vektory
standardního modu operandi hegemona, jímž je podněcování a
rozpoutávání věčných válek. Nyní jsou obě války spojeny ve
společné Omni-War. Koalice straussovských neokonzervativců v
USA, hardcore revizionistických sionistů v Tel Avivu a ukrajinských
neonacistických odstínů šedi nyní sází na Konečnou konfrontaci – s
několika podtóny, od rozšiřování lebensraumu až po vyvolání
Apokalypsy. To, co jim stojí v cestě, jsou v podstatě dvě špičky
BRICS: Rusko a Írán.

 https://zvedavec.news/komentare/2024/12/10317-tragedie-v-syrii-a-
nova-valka-vsech-zemi.htm
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G-Trump neříká o Rusku a Sýrii celou pravdu. 
11.12.2024 Andrew Korybko: Nakonec to, co se stalo, byla
katastrofa a žádný poctivý pozorovatel to nemůže popřít, ale také by
se to neměl snažit překrucovat jako vinu Ruska, jako to udělal Trump
ve svých příspěvcích. V době zveřejnění této analýzy Trump zatím
dvakrát zveřejnil příspěvek o Rusku a Sýrii. Celé jeho zprávy si
můžete přečíst zde a zde, ale níže jsou uvedeny příslušné výňatky,
které se týkají těchto dvou zpráv. Zde je to, co napsal ve svém
prvním příspěvku: „Zdá se, že Rusko, protože je tak svázané na
Ukrajině a se ztrátou tamních více než 600 000 vojáků, není
schopno zastavit tento doslova pochod Sýrií, zemí, kterou léta
chránilo. (…) A tady je to, co napsal ve svém druhém: "Asad je pryč.
Uprchl ze své země. Jeho ochránce, Rusko, Rusko, Rusko v čele s
Vladimirem Putinem, už nemělo zájem ho chránit. Rusko nemělo
důvod tam vůbec být. O Sýrii ztratilo veškerý zájem kvůli Ukrajině,
kde leží téměř 600 000 ruských vojáků zraněných nebo mrtvých ve
válce, která nikdy neměla začít a mohla by trvat věčně. Rusko a Írán
jsou nyní v oslabeném stavu, jeden kvůli Ukrajině a špatné
ekonomice, druhý kvůli Izraeli a jeho bojovým úspěchům."

 https://zvedavec.news/komentare/2024/12/10319-trump-nerika-o-
rusku-a-syrii-celou-pravdu.htm

G-Prozatímní premiér vyzývá uprchlíky k návratu a obnově
země 
12.12.2024 Mohammed al-Bašír, prozatímní předseda syrské vlády,
se zavázal přivést zpět miliony syrských uprchlíků, obnovit
bezpečnost a zajistit základní služby, jako je elektřina, potraviny a
voda. Vyzývám všechny Syřany v zahraničí: Sýrie je nyní svobodnou
zemí, která znovu získala svou hrdost a důstojnost. Vraťte se prosím
zpět. Potřebujeme obnovit, postavit naši zemi znovu na nohy a
potřebujeme pomoc všech,“ prohlásil. Premiér dodal, že hlavní
prioritou je obnovit bezpečnost a stabilitu ve všech syrských
městech. Uvedl také, že strategické plánování je jednou z dalších
priorit prozatímní vlády.

 https://zvedavec.news/vezkratce/21713/
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G-Pepe Escobar: Smrt státu – Černé vlajky, masakry a zabírání
půdy, jak se supi živí na mršině Sýrie. 
13.12.2024 Standardní modus operandi hegemona je vždy Rozděl a
panuj. Zahnáni do kouta neúprosným vzestupem vícenásobné reality
viděli příležitost k imperiálnímu restartu a vsadili vše na vytvoření
„Velkého Blízkého východu“ načrtnutého ještě za Cheneyho éry.
Železná osa straussovských neokonzervativců, sio-konzervativců a
starozákonních psychopatů v Tel Avivu je bezmezně posedlá
zničením Osy odporu a využívá svou nadnárodní síť krvavých
zabijáků k rozšíření chaosu a sektářské občanské války po celé
západní Asii. V celém tomto ideálním scénáři sní o tom, že smrtelně
zasáhnou hlavu hada: Írán.

 https://www.pokec24.cz/blog/pepe-escobar-smrt-statu-cerne-vlajky-
masakry-a-zabirani-pudy-jak-se-supi-zivi-na-mrsine-syrie/

G-Velký Izrael na pochodu. 
13.12.2024 Sýrie již neexistuje. Ruská zpravodajská služba RT
uvádí, že Izrael zahájil největší útok na Sýrii v historii a izraelská
letadla zasáhla více než 250 vojenských cílů. Jiné zprávy uvádějí
počet 300. Izraelské obranné síly uvádějí, že zničily 80 % syrského
vojenského potenciálu. To je po pádu Sýrie. „Vlna za vlnou náletů
prováděných stíhačkami IAF a bezpilotními letouny pak podle
armády zasáhla syrské letecké základny, sklady zbraní a místa
výroby zbraní v Damašku, Homsu, Tartusu, Latákíji a Palmýře.

 https://zvedavec.news/komentare/2024/12/10322-velky-izrael-na-
pochodu.htm

Dále následují události podle data:

1. R-Zamlčování a lhaní na ČT? Čulík promluvil.
 7.12.2024 Česká televize neplní své základní poslání média veřejné

služby, uvádí publicista Jan Čulík z Britských listů. „Prvořadým
úkolem veřejnoprávních médií demokratických zemí je dávat
pravdivé informace, vzdělávat a kultivovat,“ cituje Čulík ve svém
facebookovém videu z textu Bohumila Slámy, jenž ve svém textu pro
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Britské listy píše o neobjektivnosti ČT.
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zamlcovani-a-lhani-na-
CT-Culik-promluvil-766024

2. R-Fialova pětka. Přijde pád, nebo to současný šéf ODS znovu
nějak poskládá?

 7.12.2024 Vstup Petra Fialy na sociální síť TikTok a jeho vize o
dostihnutí Německa v průměrných platech nikdo nečekal. Na první
pohled se český premiér snaží vzbudit rozruch, přitáhnout pozornost
a zachránit se u moci. Část politiků vládních stran mu to nevěří a
zatím jen v zákulisí se proti tomu vymezuje. Jsme svědky budoucí
vzpoury? Zatím jen hledání nového modelu utváření politiky na
vládní úrovni. Fialův kabát pětikoaliční stability začal být řadě stran
těsný už před jarními volbami do Evropského parlamentu. Předseda
vládních Starostů a nezávislých Vít Rakušan se rozjel po republice s
programem Bez cenzury, kde se jemně distancoval od loajality k
systému „pětky“. Příznačně působí věta z videa prezentující jeho
vystoupení: „A řekl jsi mu to? Řeknu!“ Už tehdy to znělo, jako kdyby
sliboval, že se nepostaví Fialovi, ale někomu, kdo nechápe, co se
děje ve společnosti. Mezitím se odchodem Pirátů z vlády Fialova
vládní „pětka“ rozpadla. Dosavadní mušketýrský princip Jeden za
všechny a všichni za jednoho se deset měsíců před sněmovními
volbami přeměnil do sloganu Jeden za všechny a všichni za sebe.
Po nezdaru v krajských volbách a dramatickém poklesu vládní
popularity pocítil Petr Fiala přímé ohrožení své funkce. Najednou
působí dojmem člověka, který spadne do vody a bojuje o holý život.
Současně vzal na milost sociální sítě, kde marketingově rozehrává
osobní příběhy. Nechybí mu přitom odvaha, ale spíš uvěřitelnost.
Dvanáct let v politice se stylizoval do role profesora s dýmkou a
nejasným rodinným zázemím. To se nyní snaží přepsat vzpomínkami
na pět vstřelených gólů v jednom fotbalovém zápase. Hodně
připomíná Mirka Topolánka před sněmovními volbami 2009.

 https://www.echo24.cz/a/HG8nT/tydenik-echo-analyza-bohumil-
pecinka-fialova-petka
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3. R-Poslední z nejsilnějších ročníků míří na střední školy.
Tisíce dětí zřejmě opět čeká zklamání, zní i ze škol.

 8.12.2024 Na střední školy se brzy začnou hlásit děti z ročníku, v
kterém se narodilo přes 115 tisíc dětí. Je to poslední z nadprůměrně
silných ročníků narození 2008–2010 a stejně jako děti z předchozích
let čeká tyto ročníky zřejmě náraz na nedostatečné kapacity
středních škol. Rodiče se tak musí připravit na násobné převisy
přihlášek i na zklamání dětí, z nichž se nemalá část podobně jako v
minulém roce zřejmě nedostane kupříkladu na maturitní obory,
ačkoliv o to stojí. Zpoždění, s kterým se v některých krajích zatím
alespoň kosmeticky začalo řešit navyšování kapacit středních škol,
už sérii silných ročníků spasí spíše těžko. K větším změnám může
dojít až v řádu několika let, kdy se však zároveň začne ztenčovat
dětská populace. Mluví se zejména o míjení nabídky a poptávky
středoškolských oborů. Ministerstvo razí tezi výrazně jejich nabídku
proškrtat a apeluje na rozšiřování všeobecnějšího zaměření. To však
naráží i na tradiční spor v krajích, kde do procesu zasahuje i
poptávka zaměstnavatelů. V minulém roce na rozkol mezi nabídkou
a poptávkou poukázal i výzkum Ústavu výzkumu a rozvoje
vzdělávání na Pedagogické fakultě UK, který se týkal poptávky a
reálné nabídky v Praze a Středočeském kraji. „Převážná většina
žáků (85 %) z Prahy a Středočeského kraje chce získat maturitní
vzdělání, školy ale žákům devátého ročníku nabízely ve
Středočeském kraji 42 % a v Praze 25 % míst v nematuritních
oborech.

 https://www.echo24.cz/a/HXTD6/zpravy-domaci-prijimaci-rizeni-
zkousky-stredni-skoly-pretlak-kapacity

4. R-Nové státní logo za 1,6 milionu: Ústavní právník mluví o
tunelování a pohrdání Moravou.

 9.12.2024 Ministerstvo zahraničí, ve spolupráci s vládou, vypsalo
zakázku na vytvoření nového státního loga za 1,6 milionu korun.
Tento krok však čelí ostré kritice nejen z řad odborné veřejnosti, ale
také ze strany zastupitele Jihomoravského kraje a ústavního
právníka Zdeňka Koudelky. Logo má nahradit dosavadní státní
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symboly a užívat výhradně českého lva, čímž podle Koudelky
ignoruje moravskou a slezskou orlici, což je v rozporu s ústavou.
Koudelka upozorňuje, že stát již disponuje státním znakem, jehož
užívání je bezplatné a chráněné zákonem. Vytvoření loga považuje
za zbytečný luxus v době, kdy státní rozpočet zápasí s obrovským
schodkem. (…) Podle Koudelky je iniciativa Ministerstva zahraničí
nejen nehospodárná, ale také protiústavní. Ústava jasně zakotvuje
užívání státních symbolů – velkého a malého státního znaku, vlajky
a hymny – jako prostředků prezentace státu.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nove-statni-logo-za-1-
6-milionu-Ustavni-pravnik-mluvi-o-tunelovani-a-pohrdani-Moravou-
766081

5. R-Fiala se Stanjurou nesou kritizovaný rozpočet na Hrad.
Prezident s podpisem váhá. 
9.12.2024 Prezident Petr Pavel bude dnes jednat s premiérem
Petrem Fialou a ministrem financí Zbyňkem Stanjurou (oba ODS) o
státním rozpočtu na příští rok. Sněmovna návrh rozpočtu se
schodkem 241 miliard korun minulý týden schválila, prezident ale v
minulosti vyjádřil výhrady vůči některým jeho položkám. Ekonomický
poradce hlavy státu David Marek v listopadu uvedl, že kvůli
nejasnostem některých položek doporučí Pavlovi, aby zákon o
rozpočtu nepodepsal. Prezident v nedávném rozhovoru pro deník
Blesk uvedl, že k návrhu má výhrady týkající se výdajů na
obnovitelné zdroje či převedení výdajů na platy nepedagogických
pracovníků na obce. Pochybnosti má i o odhadovaných příjmech z
emisních povolenek. Národní rozpočtová rada už dříve uvedla, že
odhad příjmů z emisních povolenek považuje za nadhodnocený.
Marek v listopadu upozornil, že převedení platů nepedagogických
pracovníků na obce i snížení plateb na obnovitelné zdroje vycházejí
ze zákonů, které zatím Sněmovna neschválila.

 https://www.echo24.cz/a/HmUV4/zpravy-domov-fialaa-stanjura-
nesou-rozpocet-na-hrad

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nove-statni-logo-za-1-6-milionu-Ustavni-pravnik-mluvi-o-tunelovani-a-pohrdani-Moravou-766081
https://www.echo24.cz/a/HmUV4/zpravy-domov-fialaa-stanjura-nesou-rozpocet-na-hrad
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6. R-Najväčšia maďarizácia v ére slovenskej samostatnosti – za
20 miliónov eur vládou SR! 
10.12.2024 Dňa 6. novembra 2024 zverejnil na svojom FB Ivan
Ivančin – štátny tajomník Ministerstva investícií, regionálneho
rozvoja a informatizácie, kde je ministrom Richard Raši (HLAS),
šokujúcu informáciu o plánovanom pomaďarčovaní systému štátnej
správy e-Gov v nasledovnom znení: TU „Prístupnejšie e-Gov služby
pre všetkých! Na stretnutí s predsedom Republikovej rady
maďarskej Aliancie Petrom Pandym sme sa zhodli na dôležitosti
zlepšovania prístupnosti štátnych elektronických služieb a
zjednocovania našich krokov v rámci informatizácie. Naším cieľom
je, aby e-Gov služby slúžili všetkým obyvateľom Slovenska, bez
ohľadu na jazykové alebo národnostné rozdiely“, dohalil portál
Združenia slovenskej inteligencie zsi „Spustili sme dopytovú výzvu z
Programu Slovensko – Lepšie e-Gov služby v hodnote 20 miliónov
eur, ktorá je zameraná na verejné inštitúcie. Plánujeme rozšíriť
jazykovú dostupnosť informačných systémov o ďalšie jazyky,
napríklad maďarčinu, češtinu či rusínčinu.

 https://skspravy.sk/slovensko/kauza/najvacsia-madarizacia-v-ere-
slovenskej-samostatnosti-za-20-milionov-eur-vladou-sr/

7. R-„O tom nepíšou.“ Oceněná doktorka Krátká o propadu
porodnosti a očkování.

 10.12.2024 „Cenzura tu je. Bereme to jako realitu. Lidé si nás musejí
najít,“ posteskla si imunoložka Zuzana Krátká v rozhovoru na
youtubovém kanálu Inovace republiky. Držitelka ceny za svobodu
projevu, udělené Sdružením mikrobiologů, imunologů a statistiků,
zopakovala, že není spokojená s formou omluvy ČT za to, že ji na
základě rozhovoru pro ParlamentníListy.cz zařadili v pořadu
Newsroom mezi dezinformátory a šarlatány. Imunoložka Zuzana
Krátká si ve vysílání Inovace republiky posteskla, že se jí nelíbí
propad porodnosti v ČR po covidu. Za příznivou zprávu naopak
považuje, že se děti přestávají očkovat na covid. „Pediatři
nevyslyšeli volání vakcinologů, že by bylo fajn malé děti naočkovat
třemi dávkami,“ sdělila imunoložka a připomněla, že v loňském roce

https://skspravy.sk/slovensko/kauza/najvacsia-madarizacia-v-ere-slovenskej-samostatnosti-za-20-milionov-eur-vladou-sr/
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spolu s kolegy provedla s využitím dat publikovaných ÚZIS zajímavý
průzkum. „Vyfiltrovali jsme dětské ordinace – jak moc se očkují děti,
hlavně od šesti měsíců do čtyř let. Za rok 2023 pouze šest ordinací
očkovalo takto malé děti, nakonec bylo podáno jen asi 250 dávek.
Když jsme v lednu 2024 výsledky zveřejnili, ÚZIS zatrhl toto filtrování
a velmi omezil přístup veřejnosti k těmto stránkám,“ dodala.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-O-tom-nepisou-
Ocenena-doktorka-Kratka-o-propadu-porodnosti-a-ockovani-766132

8. R-Obejít legislativní peklo se Pirátům nezdařilo. Ústavní soud
zrušil Lex Babiš II kvůli přílepku.

 10.12.2024 Podle pléna Ústavního soudu byl pozměňovací návrh
poslance Jakuba Michálka (Piráti) neústavním přílepkem, a proto
Ústavní soud zrušil podstatnou část zákona zvaného Lex Babiš II o
střetu zájmů. Novela zpřísnila pravidla pro vlastnictví médií u politiků
a přijímání dotací u členů vlády a jejich firem. Politici a další veřejní
funkcionáři například už dále nemohli být zároveň skutečnými
majiteli televizí, rádií či novin. Zákon se ve své podobě tak vrací k
původní, měkčí definici střetu zájmů, tedy ke stavu, kdy zákon
nedopadal na takzvané skutečné majitele.

 https://www.echo24.cz/a/H6RDq/zpravy-domov-lex-babis-ustavni-
soud

9. R-„Stop zelené diktatuře!“ Svobodní přinesli poslancům 50
tisíc podpisů na obranu aut na benzín a naftu. ČR

 11.12.2024 Přesně pět let od spuštění Green Dealu přichází
Svobodní s důkazem, že odpor vůči „zelené diktatuře“ v Česku sílí.
Do Poslanecké sněmovny dnes předseda strany Libor Vondráček
osobně doručil petici za zachování aut na benzín a naftu, kterou
podepsalo více než 50 tisíc lidí. Svobodní byli jedni z prvních v
Evropě, kdo podle svých vlastních slov odhalili pravou tvář Green
Dealu.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Stop-zelene-diktature-
Svobodni-prinesli-poslancum-50-tisic-podpisu-na-obranu-aut-na-
benzin-a-naftu-766225

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-O-tom-nepisou-Ocenena-doktorka-Kratka-o-propadu-porodnosti-a-ockovani-766132
https://www.echo24.cz/a/H6RDq/zpravy-domov-lex-babis-ustavni-soud
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Stop-zelene-diktature-Svobodni-prinesli-poslancum-50-tisic-podpisu-na-obranu-aut-na-benzin-a-naftu-766225


11/26

10. R-Kompetentným stále ešte nedochádza, koľká bije a o čo tu
ide?

 11.12.2024 Budujeme tu doslova Babylostan či Kocúrkovo jazykov
bez toho, aby bolo jasné, že slovenčina je jediný štátny jazyk, a to s
celoslovenskou pôsobnosťou a absolútnou prednosťou pred
ostatnými jazykmi, používanými v úradnom styku v SR, navyše s
významnou spoločensky sceľujúcou funkciou. Len za to, že niekto
potrebuje od Eurokomisie vyčerpať judášskych 20 mil eur tu
zapredáme národno-štátny záujem, ktorý na barikáde ako tak, ale
predsa držali celé generácie politikov od roku 1990 a odolávali
pokusom iredenty o jazykovú dvojjazyčnosť či jazykovú autonómiu…
Smutné! Aká „služba štátu“ občanom v rôznych jazykoch?! To, čo je
za pseudo argument! Povinnosť orgánov verejnej moci je chrániť a
posilňovať štátnosť. Štát má jedinú hlavnú „službu“ – vytvárať štátnu
integritu občanov a spoločenskú súdržnosť, a na to slúži všade vo
svete štátny/úradný jazyk ako základný dorozumievací prostriedok.
Bez takejto lojálnej súdržnosti všetkých obyvateľov bez rozdielu by
mohol skončiť aj štát a potom by už len masa ľudí mohla slúžiť
cudzím pánom a cudzím záujmom!

 https://skspravy.sk/komentare/kompetentnym-stale-este-
nedochadza-kolka-bije-a-o-co-tu-ide/

11. R-Zákon o poplatcích za ČT míří k hlasování. Proběhne
patrně až v lednu.

 11.12.2024 Sporná vládní novela k růstu televizního a rozhlasového
poplatku a k rozšíření okruhu plátců je ve Sněmovně před
závěrečným schvalováním. Poslanci opozice, ale i koalice k ní podali
v dnešním druhém čtením čtyři desítky úprav.

 https://www.echo24.cz/a/HE7qE/zpravy-domov-poplatky-ct-debata-
skonci-snemovna-zakon-vrati-vybor

12. R-Politici lžou, lidé to musejí zastavit! Svobodní chtějí lidové
veto po vzoru Švýcarska. 

 12.12.2024 „Politici nás zradili. Říkají jedno a dělají druhé.
Potřebujeme nástroj, který lidem vrátí kontrolu nad zákony – a tím je

https://skspravy.sk/komentare/kompetentnym-stale-este-nedochadza-kolka-bije-a-o-co-tu-ide/
https://www.echo24.cz/a/HE7qE/zpravy-domov-poplatky-ct-debata-skonci-snemovna-zakon-vrati-vybor
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lidové veto,“ říká předseda Svobodných Libor Vondráček ve svém
vystoupení v XaverLive. Inspirace švýcarským modelem je podle něj
cestou, jak zajistit férovou politiku a posílit demokracii v České
republice. Svobodní dlouhodobě prosazují zavedení lidového veta.
Tento mechanismus by občanům umožnil zrušit nepřijatelný zákon a
vrátit jej zpět do původního stavu.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Politici-lzou-lide-to-
museji-zastavit-Svobodni-chteji-lidove-veto-po-vzoru-Svycarska-
766275

13. R-Parlament schválil „bič na lekárov“. Migaľ a Šalitroš z
Hlasu boli proti.

 12.12.2024 Poslanci Národnej rady SR schválili vládny návrh
legislatívy súvisiacej s opatreniami na zabezpečenie dostupnosti
ústavnej zdravotnej starostlivosti. Za hlasovalo 74 poslancov,
informuje portál ta3. Za mimoriadnu udalosť sa bude považovať aj
kritická nedostupnosť ústavnej zdravotnej starostlivosti. Počas nej
budú zdravotníci povinní poskytovať zdravotnú starostlivosť. Vyplýva
to z návrhu legislatívy súvisiacej s opatreniami na zabezpečenie
dostupnosti ústavnej zdravotnej starostlivosti, ktorú plénum Národnej
rady (NR) SR v stredu schválilo. Za hlasovalo 74, proti 70 poslancov
a dvaja nehlasovali. Proti boli aj poslanci Hlasu-SD Samuel Migaľ a
Radomír Šalitroš. Naopak, za hlasovali Ján Ferenčák a Roman
Malatinec, takisto z Hlasu. Dvojica poslancov patrí do skupiny, ktorá
niekedy hlasuje inak ako zvyšok koalície. Pôvodne chceli presadiť
návrh, ktorým by sa zmiernili tresty pre lekárov. „Kritickou
nedostupnosťou ústavnej starostlivosti sa rozumie taká situácia, keď
poskytovatelia ústavnej zdravotnej starostlivosti nie sú schopní
zabezpečiť dostupnosť adekvátnej zdravotnej starostlivosti, pričom
táto situácia vznikne nezávisle od ich vôle.

 https://skspravy.sk/slovensko/vlada/parlament-schvalil-bic-na-
lekarov-migal-a-salitros-z-hlasu-boli-proti/

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Politici-lzou-lide-to-museji-zastavit-Svobodni-chteji-lidove-veto-po-vzoru-Svycarska-766275
https://skspravy.sk/slovensko/vlada/parlament-schvalil-bic-na-lekarov-migal-a-salitros-z-hlasu-boli-proti/
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14. R-Stovky podezřelých zakázek. Pražský dopravní podnik
zaplatil 728 milionů firmám napojených na Dozimetr.

 12.12.2024 Pražský dopravní podnik (DPP) v letech 2014 až 2022
obchodoval s 16 firmami přímo napojenými na lidi obviněné či
vyšetřované v korupční kauze Dozimetr a zaplatil jim přes 728,6
milionu korun. Vyplývá to z auditu, který si nechal zpracovat pražský
magistrát. Auditoři v dokumentu na více než 800 stranách popisují
stovky netransparentních obchodů a stovky podezření, kdy podle
nich mohly být vyvedeny peníze z dopravního podniku a uzavírány
nevýhodné smlouvy, píše deník MF DNES. Dopravní podnik kritiku
auditorů odmítá, v reakci uvedl, že prohřešky se děly v minulosti a
dnes už nejsou možné. V kauze Dozimetr čelí obžalobě devět lidí z
účasti na organizované zločinecké skupině, úplatkářství a praní
špinavých peněz. Obžaloba tvrdí, že skupina obsadila v DPP
důležité pozice tak, aby spřátelení manažeři mohli ovlivňovat
výběrová řízení s cílem získat od vítězných firem úplatky. Dopravní
podnik podle auditorů z německé společnosti StoneTurn z Frankfurtu
nad Mohanem v kontrolovaných letech organizoval neprůhledná
výběrová řízení, přiděloval a dělil zakázky těsně pod limitem, aby
mohl firmy vybírat napřímo. Uzavíral smlouvy s nevýhodnými či
předraženými cenami, platil za práci, kterou nepotřeboval či ji nelze
ověřit.

 https://www.echo24.cz/a/HBisC/zpravy-domov-dopravni-podnik-
zaplatil-miliony-firmam-napojenych-na-lidi-z-dozimetru

15. R-Stát bude splácet 30 miliard, ale má dálnici. Jenže mu
nepatří.

 13.12.2024 Kolik bude daňové poplatníky stát první soukromníkem
provozovaná dálnice, když prvotní investice byla 12 miliard? „Každý
rok bude stát splácet 1,3 miliardy korun a zhruba ho to vyjde nad 30
miliard korun,“ zhodnotil generální ředitel společnosti, která peníze
bude investovat. Na otázku, jestli to považuje pro stát za výhodné,
se zdráhal odpovědět. Dne 17. prosince dostane Česká republika
předčasný vánoční dárek. První dálniční úsek na D4 mezi Příbramí a
Pískem, kterou postavila a bude provozovat soukromá firma a stát

https://www.echo24.cz/a/HBisC/zpravy-domov-dopravni-podnik-zaplatil-miliony-firmam-napojenych-na-lidi-z-dozimetru
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za její užívání bude platit. Provozovatelem dálničního úseku je
společnost Vinci Construction CS. (…) Již má za sebou podobný
projekt na Slovensku mezi Nitrou a Banskou Bystricou.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Stat-bude-splacet-30-
miliard-ale-ma-dalnici-Jenze-mu-nepatri-766327

16. R-Důchody, prolamování bankovního tajemství. Přílepky
často nezarazí ani kritika úřadů.

 13.12.2024 Praxe dostat často i zcela zásadní změny do zákonů
uprostřed legislativního procesu a vyhnout se tak někdy i jejich
zdůvodňování či analýze dopadů patří ke koloritu sněmovny. Jak
ukázal i letošní rok, podobná překvapení pak často projdou i přes
kritiku, a to i když přichází například od samotných úřadů či změny
bez odůvodnění výrazně zasahují do osobních práv. Kromě
důležitého nástroje pro úpravu navrhovaných zákonů tak praxe s
pozměňovacími návrhy často vyvolává kritiku, že jde pouze o snahu
vyhnout se řádnému legislativnímu procesu. Jako přílepek se v
českém právním prostředí označuje pozměňovací návrh, který nemá
úzký vztah k účelu ani obsahu návrhu zákona, který mění, a podle
Ústavního soudu „současně v Poslanecké sněmovně nebylo
dosaženo širokého konsenzu na jeho přijetí“. Proti takovému
způsobu přijímaní zákonů se Ústavní soud postavil už v roce 2007,
kdy kvůli této praxi zrušil normu, která se zabývala dalším
odškodněním klientů zkrachovalých bank.

 https://www.echo24.cz/a/HdfqM/zpravy-domaci-prilepky-
pozmenovaci-navrhy-ustavni-soud-snemovna-bankovni-tajemstvi

17. R-Chcú Slováci predčasné voľby alebo vládu 76tky? Toto
ukazuje najnovší prieskum. 

 13.12.2024 Najnovší prieskum agentúry NMS Market Research, na
ktorom sa zúčastnila vzorka tisíc ľudí (4. – 9. decembra), ukázal, čo
si ľudia myslia o súčasnej situácii v koalícii. Exkluzívny prieskum
vytvorený pre Markízu sa zameral aj na to, čo si o predčasných
voľbách myslia voliči jednotlivých strán. Prieskum sa zaoberal
otázkou, či si voliči želajú predčasné voľby. Výsledky ukázali, že 44

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Stat-bude-splacet-30-miliard-ale-ma-dalnici-Jenze-mu-nepatri-766327
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percent respondentov by ich chcelo. Tretina voličov (nadpriemerne
nad 65 rokov) si želá, aby vláda pokračovala so 76-tkou. Drvivá
väčšina voličov Progresívneho Slovenska a Demokratov, podporuje
myšlienku predčasných volieb. Najväčšiu podporu pre vládu s
tesnou väčšinou zaznamenali voliči strán Smer-SD (75 percent),
Hlas-SD (59 percent), Republika (58 percent) a SNS (56 percent).
Významný počet priaznivcov tejto možnosti je aj medzi voličmi hnutia
Sme rodina (77 percent), strany SLOVENSKO (72 percent) a SaS
(65 percent).

 https://skspravy.sk/slovensko/vlada/chcu-slovaci-predcasne-volby-
alebo-vladu-76-tky-toto-ukazuje-najnovsi-prieskum/

18. G-Poslední hřebíček do rakve evropského zemědělství?
 7.12.2024 Dohoda Mercosur: Evropská komise se dohodla na

obchodní dohodě s Jihoameričany. Navzdory přetrvávajícím obavám
zemí jako Francie, Itálie a Polsko uzavřela Evropská komise jednání
o obrovské zóně volného obchodu s jihoamerickou aliancí Mercosur.
Oznámila to předsedkyně Evropské komise Ursula von der
Leyenová po závěrečném kole jednání s nejvyššími představiteli
států Mercosur Brazílie, Argentiny, Uruguaye a Paraguaye. Mluvila o
„historickém milníku“. Jednání probíhala téměř čtvrt století. Dohoda
má vytvořit jednu z největších světových zón volného obchodu s více
než 700 miliony obyvatel. Zajišťuje odstranění většiny tarifů mezi
oběma regiony. Von der Leyenová to nazvala nejen „ekonomickou
příležitostí, ale i politickou nutností“ v době rostoucí obchodní politiky
„izolace a fragmentace“.

 https://www.pokec24.cz/blog/posledni-hrebicek-do-rakve-
evropskeho-zemedelstvi/

19. G-V Soulu zatkli ministra. Měl poradit prezidentovi stanné
právo. JIŽNÍ KOREA

 8.12.2024 Jihokorejská prokuratura v neděli zadržela bývalého
ministra obrany Kim Jong-hjoa, který údajně doporučil prezidentovi
Yoon Suk Yeolovi krátké zavedení stanného práva z minulého týdne.
Stal se tak první osobou zadrženou v této kauze, uvádí agentura AP.

https://skspravy.sk/slovensko/vlada/chcu-slovaci-predcasne-volby-alebo-vladu-76-tky-toto-ukazuje-najnovsi-prieskum/
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Stalo se tak den poté, co se prezident Yoon vyhnul opozicí vedené
snaze o jeho odvolání z funkce parlamentem, přičemž většina
zákonodárců vládní strany bojkotovala hlasování, aby zabránila
dvoutřetinové většině potřebné k pozastavení jeho prezidentských
pravomocí. Hlavní opoziční Demokratická strana uvedla, že připraví
nový návrh na obžalobu Yoona. V neděli byl exministr obrany Kim
Jong-hjo vzat do vazby ve vazební věznici v Soulu poté, co byl
vyšetřován prokuraturou, uvedl představitel orgánů činných v
trestním řízení, který si přál zůstat v anonymitě, uvedla agentura AP.
Úředník neuvedl žádné další podrobnosti. Jihokorejská média však
informovala, že Kim Jong-hjo se dobrovolně dostavil na prokuraturu
v Soulu, kde mu byl zabaven mobilní telefon a byl zadržen.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/V-Soulu-zatkli-ministra-
Mel-poradit-prezidentovi-stanne-pravo-766044

20. G-Zaměstnanci Volkswagenu v Německu stávkují. 
9.12.2024 Zaměstnanci továren Volkswagenu v Německu zahájili
druhou varovnou stávku proti plánům na omezení výroby, uvedl
největší odborový svaz v zemi IG Metall. Stávky se konají v devíti
továrnách automobilky uprostřed čtvrtého kola vyjednávání o tarifech
mezi představenstvem Volkswagenu a zástupci odborů. Práce v
podnicích bude zastavena na čtyři hodiny za směnu. Stávky v
Braunschweigu se tak podle IG Metall účastní přibližně 2,7 tisíce
zaměstnanců závodu. Minulý týden se do první výstražné stávky
zapojilo zhruba 100 tisíc zaměstnanců Volkswagenu.

 https://www.pokec24.cz/krize/zamestnanci-volkswagenu-v-nemecku-
stavkuji/

21. G-Zbraně a pozvánka do NATO. Merz v Kyjevě, Zelenskyj dal
na stůl požadavky.

 9.12.2024 Ukrajinský prezident Volodymyr Zelenskyj v pondělí v
Kyjevě přijal lídra německé konzervativní unie CDU/CSU Friedricha
Merze, který je nejvážnějším aspirantem na křeslo spolkového
kancléře. Zelenskyj zopakoval, že Ukrajina potřebuje západní
zbraně, aby mohla z pozice síly vyjednat příměří s Ruskem.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/V-Soulu-zatkli-ministra-Mel-poradit-prezidentovi-stanne-pravo-766044
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Zelenskyj také nadále trvá na bezpečnostních zárukách pro Ukrajinu
a na jejím vstupu do EU a NATO.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zbrane-a-pozvanka-
do-NATO-Merz-v-Kyjeve-Zelenskyj-dal-na-stul-pozadavky-766107

22. G-Západ poprvé úspěšně odrazil „ruskou agresi“ proti zemi
NATO.

 10.12.2024 V pátek se celý svět dozvěděl, že NATO úspěšně
odrazilo ruskou agresi a ubránilo jednu ze zemí aliance. Můžeme
atlantistům pogratulovat k pozoruhodnému vítězství? Nedivte se, že
nevidíte zprávy o poražených ruských vojácích – vítězství bylo
vybojováno na virtuálním bojišti. Tentokrát bylo před ruským
medvědem zachráněno Rumunsko – tato země, která je v první linii
konfrontace s agresivním Ruskem, byla zachráněna před porobou. A
to bez jediného výstřelu – stačilo rozhodnutí ústavního soudu, který
zrušil výsledky prvního kola prezidentských voleb. Ano, je to tak
jednoduché – dva dny před druhým kolem hlasování soudci volby
jednoduše zrušili: nyní se budou muset konat znovu. Důvod je prostý
– do voleb zasáhli Rusové prostřednictvím TikToku a zajistili vedení
Calinu Georgescuovi, pravicovému nacionalistovi, který kritizuje
NATOs EUa prosazuje menší podporu Ukrajině a ukončení konfliktu
s Ruskem. Nyní mohou Rumuni a Západ klidně spát – Moskva
nebude moci dostat svého člověka k moci v Bukurešti. Vážnější je,
že NATO a EU se v pátek střelily do nohy, a to bez vážného důvodu.

 https://zvedavec.news/komentare/2024/12/10318-zapad-poprve-
uspesne-odrazil-ruskou-agresi-proti-zemi-nato.htm

23. G-Hnízdil: Plán na ovládnutí lidstva nekončí. Likvidace
pokračuje.

10.12.2024 „Máte příznaky covidu-19 a je vám nad 65 let? Nechte
se testovat a léčit. Pfizer.“ Takových reklam je pražské metro plné.
„Firma, která si na šmakuládě namastila kapsy, si je teď bude mastit
na léčení post šmakuládového syndromu. V jidiš se tomu říká
chucpe, což znamená mimořádně intenzivní drzost,“ říká pro
ParlamentníListy.cz celostní a rehabilitační lékař Jan Hnízdil. Je

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zbrane-a-pozvanka-do-NATO-Merz-v-Kyjeve-Zelenskyj-dal-na-stul-pozadavky-766107
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přesvědčen o tom, že covidismus – coby rafinovaný plán na
ovládnutí a depopulaci lidstva – za námi není. „Ničivý plán je potřeba
dokončit. Likvidace odborníků, kteří se tomu postaví, pokračuje,“
dodává Hnízdil. Za pět let od vypuknutí covidové pandemie, jejíž
první případy z prosince 2019 v čínském Wu-chanu se v těchto
dnech připomínají, se mnohým lidem obrátil život naruby, pokud o
něj dokonce nepřišli.

 https://www.pokec24.cz/zdravi/hnizdil-plan-na-ovladnuti-lidstva-
nekonci-likvidace-pokracuje/

24. G-Strop je zledovatělý a na policích jsou zuby. Gazprom
zavírá ventil – Moldavsko se řítí, Evropa je v panice.

 10.12.2024 Dohoda o tranzitu mezi Moskvou a Kyjevem vyprší 1.
ledna. Pak je to pro Evropany konec: zima, zima… Gazprom
neplánuje v roce 2025 přepravovat modré palivo přes Ukrajinu, a
Moldavsko proto riskuje, že se ocitne v mrazu bez možnosti se
ohřát. A nejen ona. Co to bude obnášet? Zkusme na to přijít.
Anonymní zdroj z agentury NEWS.ru ujišťuje, že Gazprom se chystá
v roce 2025 snížit objem vývozu plynu do zemí mimo SNS na 39
miliard metrů krychlových. Je to kvůli zastavení tranzitu přes
Ukrajinu. „Daleko v zahraničí“ – zpravidla se myslí evropské země a
Türkiye. Před časem místopředseda moldavské vlády Oleg
Serebryan prohlásil, že zastavení dodávek plynu Gazpromem by se
pro Podněstří stalo „humanitární katastrofou“: krizí v energetickém
systému, bez tepla pro desítky tisíc rodin na obou březích řeky.
Dněstr… Toto je smutný obrázek, který namaloval. Zastaveny byly i
dodávky modrého plynu do Rakouska. Příčina? Dluh rakouské
společnosti OMV za přijatý plyn je 230 milionů eur. Dlužníci se
rozhodli ventil uzavřít.

 https://www.pokec24.cz/politika/strop-je-zledovately-a-na-policich-
jsou-zuby-gazprom-zavira-ventil-moldavsko-se-riti-evropa-je-v-
panice/
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25. G-Evropa, jak jsme ji znali, končí v agónii strachu a
zapomnění. Jsme na cestě k zániku a chaosu.

 11.12.2024 V souvislostí s pádem Sýrie, ne nepodobným zhroucení
Libye s pravděpodobně stejnými dopady na její budoucnost a osudy
lidí, kteří v ní žijí, jsem si uvědomil, že se vlastně dívám na
budoucnost EU. Neschopné a zkorumpované vedení s diktátorskými
manýry, působící ve prospěch vnějších aktérů bez ohledu na vlastní
obyvatelstvo, upadající ekonomiky, ničené zelenými šílenci, rozpadlé
a nepřipravené armády, neschopné ubránit vlastní země,
indoktrinované letargické obyvatelstvo, lhostejné k vlastnímu osudu,
neexistence jednotné ideologie a vize budoucnosti, žvanění místo
reálných činů, neschopnost vymoci dodržování vlastních zákonů na
významných částech území, tolerování cizích vojenských základen
… Evropa, jak jsme ji znali, končí v agónii strachu a zapomnění.
Jsme na cestě k zániku a chaosu, podobni starému osamělému
muži, který už všechno vzdal, trpně snáší další a další přicházející
bolesti a nemoci, neléčí se a pohrdán a šikanován svými sousedy a
bývalými „přáteli“ už jen čeká na spásnou smrt.

 https://www.pokec24.cz/blog/evropa-jak-jsme-ji-znali-konci-v-agonii-
strachu-a-zapomneni-jsme-na-ceste-k-zaniku-a-chaosu/

26. G-UNICEF vyzývá k většímu přístupu dětí k pornografii.
Usnadní to jejich zneužívání? 
11.12.2024 Pornografický obsah by dětem neublížil, ale udělal by jim
radost, tvrdí zpráva UNICEF. Kontrola přístupu k pornografii prý
omezuje práva dětí. To je v rozporu s dosud převládajícím odborným
názorem, který předpokládá traumatizaci, strach a falešné představy
o lásce a sexualitě, pokud sexuální obsah není konzumován
způsobem přiměřeným věku. Zřejmě je důležité sexuálně
traumatizovat co nejvíce dětí, aby to usnadnilo jejich zneužívání.
Globalistická levice trvale infiltrovala všechny instituce – „myšlenky“
těchto soudruhů neustále bombardují obyvatelstvo. Odborníci
vyjadřují obavy pokaždé, když se objeví další velký tlak levice
týkající se rané sexualizace dětí. Ve skutečnosti je mezi levicovými
aktivisty obzvláště velký počet sexuálních delikventů. Naše
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poznámka: Všimněte si účelového používání slov „soudruh“ a
„levice“. Je to trik, který má očernit ty lidi i struktury, které historicky
bránily práva pracujících a mravnost, která je s tím neoddělitelně
spjatá. Nemravnost a sexualizace dětí má původ především ve
vrstvách tzv. elit, v jejichž zájmu odjakživa bylo zamezit důstojnému
životu pracujících, rozhodovat o jejich životě i smrti, a taktéž využívat
jejich děti různým způsobem (dětská práce), včetně těch
nejzvrhlejších (pohlavní zneužívání). Ne pravice, ale LEVICE
odjakživa bránila práva pracujícího člověka a jeho dětí!

 https://www.nespokojeny.cz/unicef-vyzyva-k-vetsimu-pristupu-deti-k-
pornografii-usnadni-to-jejich-zneuzivani/

27. G-Putin nariadil odvetný úder s použitím rakiet “Orešnik”.
Útok sa očakáva v priebehu nasledujúcich 48 hodín.

 11.12.2024 Spojené štáty opäť dostali varovanie od Ruskej federácie
o pripravovanom útoku balistickými raketami na Ukrajinu.
Predchádzajúci raz dostali USA takéto varovanie deň pred tým, ako
ruské ozbrojené sily použili raketu Orešnik. Podľa dôverných
informácií má Rusko skutočne v úmysle udrieť na vojenský objekt,
keďže obyvateľstvo Ukrajiny nebude pred úderom varované. Úder sa
pripravuje ako súčasť odpovede na ukrajinský úder raketami
ATACMS na Taganrog. Je veľmi pravdepodobné, že ruské ozbrojené
sily udrú na bunker – ” velenie” OSU neďaleko Kyjeva, kde sa v okolí
nenachádzajú civilisti. “Jastrabi” však presviedčajú Vladimira Putina,
aby uskutočnil demonštratívny úder na centrum Kyjeva s cieľom
schladiť horúce hlavy ukrajinskej vrchnosti. Okrem toho dôjde k
masívnemu raketovému úderu na kľúčové rozvodne elektrickej
energie. Útok sa očakáva v priebehu nasledujúcich 48 hodín.
Informátor z Kremľa dodáva: Nedávny útok Ukrajiny na vojenské
letisko v Taganrogu s použitím rakiet ATACMS bol podľa názoru
ruských orgánov zámerným pokusom narušiť mierové iniciatívy,
ktoré boli v záverečnej fáze dohody.

 https://www.armadnymagazin.sk/2024/12/11/putin-nariadil-odvetny-
uder-s-pouzitim-rakiet-oresnik-utok-sa-ocakava-v-priebehu-
nasledujucich-48-hodin/
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28. G-Velké ambice v Argentině. Spojené s Muskem.
11.12.2024 Poslouchejte Elona Muska, říká argentinský prezident
Javier Milei. Na konferenci „Setkání vůdců“ představil svou vizi
moderního řízení a vyzdvihl ekonomické úspěchy své vlády, včetně
dosažení rozpočtové rovnováhy po 123 letech a dramatického
snížení inflace. Jeho cílem je učinit Argentinu opět velkou a získat
zpět její postavení mezi světovými velmocemi. Prezident Argentiny
Javier Milei zakončil projevem konferenci "Setkání vůdců“
(Encuentro de los Líderes) pořádanou deníkem El Cronista, na níž
se sešli přední manažeři a vedoucí představitelé významných
společností. Debatovali o výzvách, jimž čelí v souvislosti s rozvojem
Argentiny do roku 2025. Milei využil tuto příležitost k prezentaci své
vize vedení, k obhajobě své vládní politiky a k představení
ekonomických úspěchů. Milei vyzdvihl dosažení rozpočtové
rovnováhy poprvé po 123 letech a dosáhl i dramatické snížení
inflace. „Když jsme v prosinci nastoupili do úřadu, činila
velkoobchodní inflace 54 % měsíčně. Dnes je poslední údaj 1,2 %,
což odpovídá meziroční míře 14 %,“ řekl. A že argentinská
ekonomika od dubna roste tempem 10 % ročně, mzdy vzrostly z 300
na 1100 dolarů a chudoba klesla z 57 % na 46 %. Riziko země se
snížilo z 3000 na 750 bodů, což podle Mileiho odráží stabilizaci
financí a měnové situace.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Velke-ambice-v-
Argentine-Spojene-s-Muskem-766127

29. G-Orbán dostal levný plyn z Ruska a vydělává na něm. Ozval
se nářek.

 11.12.2024 Nejenže Orbán dostal levný plyn z Ruska, ale ještě na
něm vydělává, protože samo Maďarsko ho tolik nemůže potřebovat.
Takový nářek se ozval ze serveru Balkan Insight, který je placen
nadací rakouské ERSTE Bank. Server konstatoval, že se Maďarsko
dobrovolně mění v klíčový ruský vstupní bod do Evropy, a i když je to
ekonomicky výhodné, „dlouhodobě na to může doplatit“. „Nikdy
nepromarněte dobrou obchodní příležitost, zní výrok maďarského
premiéra. I když Viktor Orbán donekonečna obviňuje válku na
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Ukrajině ze všech hospodářských potíží, maďarská vláda a místní
energetické společnosti nyní patří mezi největší válečné zisky, tvrdí
odborníci na energetiku,“ napsal hned v úvodu server Reporting
Democracy. Attila Holoda, bývalý náměstek státního tajemníka pro
energetiku a bývalý výkonný ředitel maďarské ropné a plynárenské
společnosti MOL, v rozhovoru pro BIRN poznamenal, že se
Maďarsko stalo klíčovým místem pro tok ruského plynu. „Zatímco se
Evropa vzdaluje od ruských energetických zdrojů, Maďarsko jde
opačným směrem,“ dodal.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Orban-dostal-levny-
plyn-z-Ruska-a-vydelava-na-nem-Ozval-se-narek-766211

30. G-Ředitel SVR prohlásil, že je možný globální konflikt s
epicentrem v Eurasii.

 12.12.2024 Šéf ruské zahraniční rozvědky poskytl podrobný
rozhovor a zazněly v něm mimořádně znepokojivé informace. A
nejsou to žádné novinky, protože o všech těchto přípravách se mluví
už dlouho. Konkrétně o Baltice. Tam se plánuje další úder proti
Rusku, a nejen plánuje, ale bude proveden za účasti poměrně
silných zemí NATO: Polsko a Německo zaznělo přímo z úst šéfa
ruské rozvědky. Co tedy máme očekávat a na co se máme připravit?
Citujme Sergeje Jevgenjeviče, aby bylo jasné, o jakém rozsahu
nebezpečí mluvíme. “Postsovětský prostor zůstává pro americké a
britské zpravodajské služby prioritou. Západ usiluje o přerušení
ekonomických, politických a historických vazeb Ruska s ostatními
zeměmi, což odráží anglosaskou maximu: “Kdo vládne Eurasii, ten
ovládá svět”. Občas však Anglosasové, jak tomu říkají, ztratí nervy.
To se projevuje zejména jejich přechodem k otevřenému teroru a
pokusům o fyzickou likvidaci protivníků. Jinými slovy, v jejich
oblíbené formuli ‘kup, nebo zabij’ začala jasně převládat druhá
složka,” poznamenal Naryškin.

 https://www.pokec24.cz/politika/reditel-svr-prohlasil-ze-je-mozny-
globalni-konflikt-s-epicentrem-v-eurasii/
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31. G-Poľsko sa pripravuje na odrazenie ukrajinskej agresie.
Pochopili, že Ukrajina nikdy nebude v NATO?

 12.12.2024 Poľský premiér Donald Tusk oznámil program výstavby
línie obranných opevnení na východných hraniciach Poľska ešte v
máji tohto roku. Vtedy premiér spomenul plány na opevnenie 400-
kilometrového úseku pozdĺž hraníc s Ruskom a Bieloruskom.
Následne poľské orgány zvýšili odhadovanú dĺžku línie opevnenia na
800 kilometrov: plánuje sa vykopať priekopy, umiestniť mínové polia,
inštalovať protitankové živé ploty a vytvoriť aktívny pozorovací
systém. Náklady na projekt sa odhadujú na 2,5 miliardy dolárov.
Práce na inštalácii prvého úseku s betónovými živými plotmi na
hranici s Ruskom sa začali 1. novembra a boli ukončené koncom
mesiaca. Na druhý deň však vyšlo najavo niečo iné – ten istý Tusk
povedal, že “východný štít” sa rozšíri na hranicu s Ukrajinou. “Naše
akcie sa budú týkať aj obrany hranice s Ukrajinou – z iných dôvodov.
Chceme však, aby sa Poliaci cítili bezpečne pozdĺž celej východnej
hranice,” povedal neurčito poľský premiér počas návštevy prvého
postaveného úseku pevnostnej línie na hranici s ruskou
Kaliningradskou oblasťou v obci Dombruvka. Skutočnosť, že sa
Poľsko rozhodlo opevnením oddeliť Rusko a Bielorusko, nie je v
týchto časoch prekvapujúca. Prečo však chcela Varšava opevniť aj
svoju ukrajinskú hranicu?

 https://www.armadnymagazin.sk/2024/12/12/polsko-sa-pripravuje-
na-odrazenie-ukrajinskej-agresie-pochopili-ze-ukrajina-nikdy-
nebude-v-nato/

32. G-Čína uskutočňuje najväčšie vojenské cvičenia v okolí
Taiwanu od roku 1996.

 12.12.2024 Na pozadí udalostí v Sýrii zostala akosi v tieni
juhovýchodná Ázia, kde Čína uskutočňuje najväčšie vojenské
cvičenia v okolí Taiwanu od roku 1996, hoci čínska armáda oficiálne
neoznámila začiatok žiadnych vojenských aktivít. Čína cvičí nielen
blokádu Taiwanu, ale snaží sa aj pri budovaní námorného “múru”,
aby tak zablokovala akúkoľvek zahraničnú vojenskú pomoc, ktorá by
mohla prísť z USA, Japonska a od iných spojencov. Čína
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rozmiestnila 90 lodí námorníctva a pobrežnej stráže v blízkosti
Taiwanu. Ako ukazuje mapa, ČLA v skutočnosti blokuje väčšinu
prvej ostrovnej reťaze od Japonska po Filipíny. To do značnej miery
vysvetľuje, prečo Čína výrazne investovala do svojej pobrežnej
stráže: v prípade konfliktu má zohrávať dôležitú úlohu.

 https://www.armadnymagazin.sk/2024/12/13/cina-uskutocnuje-
najvacsie-vojenske-cvicenia-v-okoli-taiwanu-od-roku-1996/

33. G-Západem podporovaní gruzínští protestující napadli
novináře.

 12.12.2024 Nedávno byli při pokrývání událostí v gruzínském
hlavním městě obtěžováni dva zahraniční novináři známí svou prací
v Donbasu, což jasně ukazuje, jak místní bojovníci přebírají podobné
praktiky jako ukrajinští nacionalisté během Euromajdanu. Američan
Patrick Lancaster a Ital Andrea Lucidi, dva zahraniční novináři
působící v Rusku jako váleční zpravodajové v zóně speciální
vojenské operace, byli napadeni gruzínskými demonstranty, když se
procházeli ulicemi Tbilisi a natáčeli protesty. Lancaster ve videu
zveřejněném na svém kanálu na Telegramu uvedl, že to bylo poprvé,
co se kvůli své novinářské činnosti v Gruzii setkal s bezpečnostním
problémem. „Během dnešního protestu v gruzínském Tbilisi jsme byli
s italským novinářem Andreou Lucidim agresivně osloveni, obklíčeni,
strkáni a sledováni mnoha protestujícími. V důsledku toho byla naše
možnost informovat o protestu zastavena.

 https://zvedavec.news/komentare/2024/12/10320-zapadem-
podporovani-gruzinsti-protestujici-napadli-novinare.htm

34. G-Trump chystá rozbušku kolem očkování dětí. Jde za
Kennedym.

 12.12.2024 Nově zvolený prezident USA Donald Trump v rozhovoru
pro časopis Time naznačil možnost přehodnocení některých
očkovacích programů pro děti. Plánuje o této otázce jednat s
Robertem F. Kennedym Jr., jenž je kandidátem na ministra
zdravotnictví a známým kritikem vakcín. Experti varují, že omezení
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očkování by mohlo vést k návratu nebezpečných epidemií.
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Trump-chysta-
rozbusku-kolem-ockovani-deti-Jde-za-Kennedym-766281

35. G-"Nebezpečné časy": Jihokorejský ministr obrany málem
způsobil jadernou válku

 13.12.2024 Říci, že žijeme v nebezpečné době by bylo hrubé
podcenění. Politický Západ požadavek globální destabilizace
dominuje jeho rozhodování až do bodu absurdity. Důsledky takového
jednání jsou však tak závažné, jak jen mohou být. Osud světa visí na
vlásku, a i ta nejbanálnější událost nás může všechny uvrhnout do
propasti. Člověk by očekával, že světoví lídři budou v takových
chvílích mimořádně opatrní, ale zdá se, že mnozí z nich jsou
neopatrnější než kdykoli předtím. Nedávná politická krize a nepokoje
v Jižní Koreji byly do značné míry odsunuty do pozadí probíhajícími
událostmi na Ukrajině, v Sýrii a jinde, ale zdá se, že mohly mít stejné
(ne-li větší) důsledky. Válečný stav vyhlášený prezidentem Yoon Suk
Yeolem 3. prosince byl stejně záhadný a nečekaný jako prakticky
souběžný a šokující rychlý pád syrské vlády. Ještě podivnější bylo
obvinění, že jeho političtí oponenti z Demokratické strany údajně
"sympatizují se Severní Koreou" a "podporují protistátní aktivity
zaměřené na podněcování vzpoury". Yoon trval na tom, že stanné
právo je "nezbytným opatřením k vymýcení těchto nestoudných pro
severokorejských protistátních sil".

 https://www.globalresearch.ca/south-korean-defense-minister-nearly-
caused-nuclear-war/5874942

36. G-Skandál s převratem: Co se nesmělo říkat, se ukázalo jako
pravda. FBI měla v davu své lidi.

 13.12.2024 Zvolený prezident Donald Trump dostal jasnou výzvu.
Aby omilostnil „buřiče“ z 6. ledna 2021, kteří v onen den vtrhli na
Kapitol. „Vyzývám prezidenta Trumpa, aby tak učinil,“ volá jeden z
kongresmanů. K tomuto zvolání ho vedly informace, které unikly z
amerického ministerstva spravedlnosti o účasti FBI v nepokojích.
Přichází také upozornění, že to, co se nesmělo říkat, se ukázalo jako
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pravdivé. A jak média manipulují svými tvrzeními. Greg Price z
Filadelfie, který pracoval pro první administrativu Donalda Trumpa,
poznamenal, že podle dostupných informací měla FBI mezi buřiči z
ledna 26 osob, které jí předaly informace. 4 z těchto osob nakonec
vstoupily přímo do Kapitolu. Dalších 13 lidí se pohybovalo v
zakázané zóně v okolí Kapitolu. Podle Price i podle kongresmana
Massiea jde o alarmující informace. Byla dohledána i osoba, která
vstoupila do Kapitolu a posléze úřadům předala videa zachycující
dění na místě. Dotyčná osoba se poté účastnila i inaugurace. Ale
původně to prý mělo být dokonce tak, že měla být jen na inauguraci
a nikoli při nepokojích 6. ledna.

 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Skandal-s-prevratem-
Co-se-nesmelo-rikat-se-ukazalo-jako-pravda-FBI-mela-v-davu-sve-
lidi-766308
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Nad tím by se dalo zamyslet. Co ty na to?
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